
                                   Protokoll för styrelsemöte 2016-05-30

§1.   Mötet öppnades 

§2.   Dagordning godkändes

§3.   Ekonomisk rapport , medlemsavgifter börjat komma in.

§4.   Föregående mötesprotokoll upplästes och godkändes.

§5.   Beslutade att avvakta utvecklingen med fiber och se var sker med överklagande

        av grävningstillstånd och konkurensverkets utslag.

§6    Kommer hållas information om byskolornas utveckling av Marie Wetterkvist med

         erfarenhet från Wisseltofta skola.

§7    Nästa möte mån. 29/8

§8    Mötet avslutades


